
Protokół Nr LXXII/2023 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 10.08.2023 r. 

Posiedzenie LXXII Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali konferencyjnej budynku 

Domu Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 10.08.2023 r. o godzinie 10:45. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek otworzyła obrady sesji, poinformowała, że 

obrady są transmitowane i nagrywane, przywitała zebranych gości . 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  na podstawie sprawdzenia quorum uznała 

za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 15 radnych. 

    

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.      Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.      Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.      Przyjęcie porządku obrad. 
4.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 15 czerwca 2023 roku oraz 29 

czerwca 2023 roku. 
5.      Podjęcie uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 24 maja 

2021 r. w sprawie  opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta 
Północy oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

6.      Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z 
dnia 7 września 2021 r. w sprawie  programowania oraz wdrażania Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz 
zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

7.      Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia IV zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ćmielów. 

8.      Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 
położonej w Ćmielowie, gm. Ćmielów, składającej się z działek oznaczonych w ewidencji 
gruntów jako działki nr 494/13 o pow. 0,0489 ha, 494/14 o pow. 0,0604 ha i nr 494/15 
o pow. 0,0610 ha. 

9.      Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Ćmielów, położonej w Ćmielowie, gm. Ćmielów, 
oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1028/3 o pow. 0,3001 ha. 



10.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do obrazy 
uczuć religijnych. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z z dn. 06.06.2023r. (data wpływu do 
tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 19.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 19.06.2023r.) w sprawie braku nadzoru nad podległymi jej pracownikami. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 26.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 26.06.2023 r.) w sprawie demontażu tablicy przy przebudowie 
skrzyżowania ulicy Kolejowej i Łąkowej. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 10.07.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 10.07.2023 r.) w sprawie złamania regulaminu boiska 

15.  Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023r. 
16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

17.  Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
18.  Wolne wnioski. 
19.  Sprawy różne. 
20.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 
  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała czy są uwagi co do przedstawionego 
porządku obrad. 
 
Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska zapytała dlaczego nie ma w porządku obrad sprawozdania 
z działalności Burmistrza oraz czy taki punkt Przewodnicząca przewiduje. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że przewiduje taki punkt, a 
Pani Burmistrz jest najbardziej zorientowana i wie, że pracownica obsługująca radę odeszła i 
jest nowy pracownik. Dodała, że porządek obrad był tworzony na podstawie poprzedniego, 
gdzie nie było punktu sprawozdania z powodu nieobecności Burmistrz Ćmielowa. Przeprosiła 
za błąd i wspomniała, że jest możliwość przegłosowania i wprowadzenia tego sprawozdania. 
 
Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, aby Przewodnicząca czytała to co podpisuje.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wspomniała, że sesja odbyła się później niż 
planowano, ze względu na brak energii elektrycznej. 
 
Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała zapytał dlaczego w porządku obrad nie ma podjęcia 
uchwały w sprawie utworzenia parku kulturowego. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
odpowiedział, że wniosek wpłynął w tym miesiącu a potrzebny jest czas. Poprosił o wydłużenie 
terminu, ponieważ będzie nowelizacja ustawy i nowe przepisy.  
 



Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska dodała, że wniosek wpłynął na początku sierpnia a urząd 
ma 30 dni na odpowiedź. Wyjaśniła jak będzie wyglądała uchwała i opracowanie obszaru parku 
kulturowego.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem podkreśliła, że na spotkaniu z 
konserwatorem zabytków Burmistrz Ćmielowa powiedziała, że ma taką uchwałę przygotowaną 
i tylko czeka na reakcję radnych. Wskazała, że Radni myśleli, iż uchwała jest gotowa do podjęcia, 
ale rozumieją, że musi być przygotowana inna. 
 
Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała aby słuchać ze zrozumieniem, ponieważ 
projekt uchwały nie jest problemem a chodzi o załącznik graficzny jako załącznik do projektu 
uchwały.   
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem poprosiła o przybliżony termin w 
jakim będzie przygotowany projekt uchwały wraz z załącznikiem dot. Parku kulturowego. 
 
Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że będzie to tak szybko jak będzie to 
możliwe i zgodne z procedurami.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem złożyła wniosek formalny o 
zniesienie z porządku obrad punktu 8 i 9, ponieważ na posiedzeniu komisji radni zdecydowali, 
że projekt uchwały zostanie przesunięty.  
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu „sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami” pod 

głosowanie poprzez przyciśnięcie przycisku. Wniosek został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad poprzez zdjęcie punktu "Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. Ćmielów, składającej 

się z działek oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 494/13 o pow. 0,0489 ha, 494/14 

pow. 0,0604 ha i nr 494/15 o pow. 0,0610 ha." ”. Zmiana została przyjęta – 14 głosów „za”, 1 

głos „przeciw”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wprowadzenie 

zmiany do 

porządku obrad poprzez zdjęcie punktu "Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Ćmielów, położonej w 



Ćmielowie, gm. Ćmielów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1028/3 o pow. 

0,3001 ha. Wniosek został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 15 czerwca 2023 roku oraz 

29 czerwca 2023 roku. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 24 

maja 2021 r. w sprawie  opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta 
Północy oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z 
dnia 7 września 2021 r. w sprawie  programowania oraz wdrażania Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz 
zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia IV zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Ćmielów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu 
do tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do 
obrazy uczuć religijnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z z dn. 06.06.2023r. (data wpływu 
do tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie uruchomienia strzelnicy na stadionie 
leśnym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 19.06.2023r. ( data wpływu 
do tut. Urzędu 19.06.2023r.) w sprawie braku nadzoru nad podległymi jej 
pracownikami. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 26.06.2023r. ( data wpływu 
do tut. Urzędu 26.06.2023 r.) w sprawie demontażu tablicy przy przebudowie 
skrzyżowania ulicy Kolejowej i Łąkowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 10.07.2023r. ( data wpływu 
do tut. Urzędu 10.07.2023 r.) w sprawie złamania regulaminu boiska 

13. Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 
2023r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 
Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

15. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
16. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 



17. Wolne wnioski. 
18. Sprawy różne. 
19. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod 

głosowanie poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie 

– 15 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 

15.06.2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół z sesji 

15.06.2023 r. został wyłożony do zapoznania się, oraz zapytała czy są co do niego uwagi.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 15.06.2023 r. poprzez przyciśnięcie przycisku. 

Protokół z obrad sesji został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół z sesji 

29.06.2023 r. został wyłożony do zapoznania się, oraz zapytała czy są co do niego uwagi.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29.06.2023 r. poprzez przyciśnięcie przycisku. 

Protokół z obrad sesji został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 24 maja 

2021 r. w sprawie  opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany uchwały w 

sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman przedstawił projekt uchwały.  



 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

sprawie w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 7 września 2021 r. w 

sprawie  programowania oraz wdrażania Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego. Uchwała została podjęta – 14 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 

 

Ad. 6.  Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z 

dnia 7 września 2021 r. w sprawie  programowania oraz wdrażania Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

sprawie w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 7 września 2021 r. w 

sprawie  programowania oraz wdrażania Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego. Uchwała została podjęta – 14 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia IV zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ćmielów. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

sprawie w sprawie uchwalenia IV zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ćmielów. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 



 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do obrazy uczuć 

religijnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że uchwała o uznanie skargi 

za bezzasadną nie została podjęta na poprzedniej sesji, dlatego po konsultacji z radcą prawnym 

jest podejmowana uchwała w sprawie uznania skargi za zasadną.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że skargi powinny być załatwiane bez zbędnej 

zwłoki nie później niż w ciągu jednego miesiąca. Dodała, że przepis z art. 237 paragraf 4 KPA 

przewiduje, że organ, który nie załatwił skargi w terminie zobowiązany jest zawiadomić o tym 

strony postępowania podając przyczynę zwłoki podając nowy termin załatwienia skargi. 

Dodała, że w świetle stanu prawnego i faktycznego dzisiejsze rozpatrywanie skarg nastąpi po 

upłynięciu ustawowego terminu 1 miesiąca i niezastosowaniu pisemnego zawiadomienia o 

wyznaczeniu nowego przedłużonego terminu załatwieniu skargi wraz z podaniem przyczyny 

niezałatwienia skargi w terminie. Zapytała czy w świetle tak obligujących przepisów będzie 

respektowane prawo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała czy skarga może być rozpatrzona w 

późniejszym terminie jeśli nie ma możliwości rozstrzygnięcia jej w ciągu 30 dni od wpłynięcia.  

Radca Prawny Karolina Chaja odpowiedziała, że wszystko zależy od tego czy był zawiadomiony 

skarżący o przedłużeniu terminu, oraz czy było podanie nowego terminu i podanie przyczyny. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek potwierdziła, że skarżący był 

poinformowany. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że wszelkie pisma wychodzące na zewnątrz 

powinny przejść przez książkę kancelaryjną a takiego pisma nie było.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wskazała, że pismo od Wojewody przyszło 

01.08 a dowiedziała się o tym dopiero 03.08. Dodała, że w Biurze Obsługi Rady jest nowy 

pracownik, a poprzednia pracownica dzień przed sesja poszła na zwolnienie. Dodała, że 

konsultowała wszystko z radcą prawnym i cały czas jest z nim w kontakcie. Wskazała, że czekała 

na odpowiedź od kancelarii prawnej na email od 17.06 a dostała odpowiedź dopiero 05.07. 

Zaapelowała aby zachować powagę rady i nie kłócić się.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że chodzi jej tylko o stosowanie prawa. 

Dodała, że chciałaby zobaczyć powiadomienia przedłużającego się terminu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała Radcę Prawnego czy organ 

wykonawczy kontroluje organ uchwałodawczy. 

Radca Prawny Karolina Chaja odpowiedziała, że nie należy tego interpretować w ramach 

kontroli a każdy ma swoją rolę.  

Na Sali wywiązała się dyskusja. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ponowiła pytanie dotyczące kontroli organu 

wykonawczego nad organem uchwałodawczym. 

Radca Prawny Karolina Chaja odpowiedziała, że organ wykonawczy ma inne funkcje niż organ 

uchwałodawczy. Podkreśliła, że taka jest jej odpowiedź.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak poprosił Przewodniczącą Rady Miejskiej aby mówiła ciszej. 

Następnie zapytał skarżącego „czy to prawda, że Pan Skarżący za każdą skargę otrzymuje 

wynagrodzenie”. 

Skarżący Michał Chamela odpowiedział, że nie otrzymuje żadnych pieniędzy zarówno za skargi 

jak i przychodzenie na obrady Rady Miejskiej. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska poprosiła aby do każdej skargi była odczytana odpowiedź 

Burmistrz Ćmielowa. Zapytała Przewodniczącą Rady Miejskiej czy skarga dotycząca obrazy 

uczuć religijnych dotyczy zakresu działalności Burmistrza i czy powinna być rozpatrywana.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska ponownie zapytała czy skarga ta dotyczy działalności 

Burmistrza.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odczytała skargę oraz odpowiedź 

Burmistrz Ćmielowa. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak podkreślił, że Przewodnicząca powiedziała, że Burmistrz 

nie ma prawa żądać pism. Następnie zapytał czy jako Radny ma prawo żądać od 

Przewodniczącej okazania pisma.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna powołała się na art. 36 38 KPA oraz poinformowała, że art. 36 §1 

mówi, iż „o każdym przypadku niezałatwienia sprawy w terminie, organ jest obowiązany 

zawiadomić strony podając przyczynę zwłoki” następnie dodała, że art. 237 §4 mówi, iż strony 

postępowania powinny być zawiadomione o przełożeniu terminu rozpatrzenia skargi. 

Następnie poprosiła aby Przewodnicząca Rady Miejskiej nie w trybie kontrolnym, ale w trybie 

wyjaśnienia dostarczyła jej pismo o ponagleniu terminu skargi i o przyczynie przesunięcia 

rozpatrzenia skargi. Nadmieniła, że przysługuje jej z mocy prawa zaskarżenie tej sytuacji do 

Wojewody i będzie to czynić jeżeli sprawa nie zostanie wyjaśniona na obecnym szczeblu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała skarżącego czy dostał odpowiedź w 

sprawie skargi, czy była pieczątka rady, oraz kto pismo dostarczył. 

Skarżący Michał Chamela potwierdził, że dostał taką odpowiedź z pieczątką rady miejskiej, a 

została ona dostarczona za pokwitowaniem przez gminnego pracownika obecnego na sali 

obrad.  



Mieszkaniec Gminy Ewa Kaniewska odczytała pismo przedstawicieli Klubu Aktywnych do 

Przewodniczącej Rady Miejskiej dotyczące rozpatrywania skargi dot. Obrazy uczuć religijnych, 

w którym członkowie klubu wnoszą o przekazanie im jako mieszkańcom szczegółowego 

wyjaśnienia etapów rozpatrywania owej skargi, przypominają, że Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji uznała skargę za bezzasadną i nie podjęto żadnej uchwały oraz wnoszą o informację na 

jakiej podstawie skarga została przesunięta i dlaczego nie została ona rozpatrzona w terminie.  

Mieszkaniec Gminy Pani Joanna Wzorek powiedziała, że jeśli mówimy o obrazie uczuć 

religijnych to jest ona też w wielu filmach i serialach np. produkcji TVP a nikt się o to nie skarży. 

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zasugerował, aby społeczeństwo jak i Pan Skarżący 

zaczęli czytać biblię oraz nadmienił, że napisane tam jest, iż Jezus powiedział do swoich 

uczniów „nie sądźcie abyście nie byli sądzeni”. Dodał, że uważa, iż skarżący nie miał nigdy biblii 

w ręce.  

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła wskazał, że skarga nie powinna być rozpatrywana przez radę 

tylko przez sąd.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na 

Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do obrazy uczuć religijnych. Uchwała została 

podjęta – 8 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z z dn. 06.06.2023r. (data wpływu do 

tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odczytała skargę oraz odpowiedź 

Burmistrz Ćmielowa.   

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

dotyczące skargi. Komisja wniosła o uznanie skargi za bezzasadną. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak wskazał, że Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna 

Nikodem stwierdziła, że są trudności w odprawianiu nabożeństw 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przerwała i nadmieniła, że skarga jest w 

sprawie strzelnicy na stadionie a nie mszy. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak wracając do swojej wypowiedzi, zapytał 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Katarzynę Nikodem czy wiedzę ma sama z siebie czy 

została jej takowa przekazana, że są zakłócenia w nabożeństwach. 



Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odpowiedziała, że nie rozumie tego 

pytania i nie jest ono do tej uchwały. Dodała, że czasem milczenie jest bardziej wymowne.  

Skarżący Michał Chamela wskazał, że nie jest tak jak stwierdziła Burmistrz Ćmielowa w swojej 

odpowiedzi na skargę, ponieważ na strzelnicy przyjęty jest regulamin, który jest każdorazowo 

zatwierdzany przez Wójta lub Burmistrza miejsca gdzie się strzelnica ma znajdować. Dodał, że 

sądzi, iż regulamin został przez Burmistrz Ćmielowa zatwierdzony. Wskazał, że to co się dzieje 

na stadionie jest sprzeczne z regulaminem, ponieważ strzelnica jest sportowa a tam strzela się 

z broni wojskowej a nie sportowej. Dodał, że żołnierze WOT z Ostrowca mają zakaz 

informowania kogokolwiek, że ćwiczenia odbywają się na strzelnicy w Ćmielowie. Nadmienił, 

że broń używana na stadionie kaliber 7.62 NATO ma donośność 3 kilometry, a jeśli ktoś strzeli 

komuś w okno i go zabije to dopiero wtedy zacznie się szukanie winnego.    

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała, że w dniu wczorajszym, 

na Posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych zadała pytanie dotyczące zawierania umowy z 

klubem sportowym „świt” i poprosiła o odpowiedź. Wskazała, że Burmistrz pisze w swoim 

wyjaśnieniu, iż „zasady dotyczące przekazania obiektu sportowego w celu prowadzenia 

wszelkich działań statusowych przez w/w stowarzyszenie nie za mojej kadencji[…]). Wskazała, 

że według tej odpowiedzi zasady były ustalone za poprzedniej kadencji. Powiedziała, że 

przeanalizowała całą procedurę z wynajmowaniem stadionu leśnego. Dodała, że obowiązuje 

uchwała 315 2010 roku i nie było żadnej zmiany w tej uchwale, w sprawie określenia warunków 

tworzenia i organizowanych trybów finansowania zadań z zakresu sportu na terenie Gminy 

Ćmielów. Wskazała, że to Rada Miejska określa na początku budżet i tam jest kwota na 

dofinansowanie dla danego klubu, i wtedy rada daje uposażenie Burmistrzowi do zawarcia 

takiej umowy z odpowiednim klubem lub organizacją pożytku publicznego. Dodała, że taka 

kwota została przeznaczona w ilości 100 000 zł, a Burmistrz ogłasza wtedy konkurs i daje 

warunki, a jednym z punktów, który dotyczy przyznania dotacji jest dostarczenie Burmistrzowi 

aktualnego statutu danej organizacji. Powiedziała, że jeśli Burmistrz Ćmielowa nie zna działań 

statutowych, bo to było za poprzedniej kadencji, to powinna się z tym zapoznać a statut 

powinien być dostarczony.  Dodała, że regulamin sekcji strzeleckiej wskazuje, iż zadaniem sekcji 

strzeleckiej jest „propagowanie i doskonalenie znajomości posługiwania się bronią palną w 

celach sportowych i rekreacyjnych” i powiedziała, że o ile nie został on zmieniony to nie ma 

tam nic o celach ćwiczeniowych. Przypomniała, że na wczorajszym Posiedzeniu Komisji, 

powiedziane było, iż ćwiczą tam żołnierze WOTu oraz, że jest do działalność odpłatna. 

Wskazała, że w rozdziale 1 uchwały, punkt 14 napisane jest, iż „wsparcie finansowe na rozwój 

sportu mogą uzyskać kluby sportowe niezaliczane do sektora finansów publicznych i nie 

działające w celu osiągnięcia zysku” czy „realizujące cel publiczny z zakresu sportu, których 

siedziba mieści się na terenie gminy Ćmielów” i poprosiła o wyjaśnienie czy został zmieniony 

statut czy regulamin, oraz czy Urząd Gminy wie, że prowadzona jest tam działalność 

zarobkowa. Zapytała czy jeżeli prowadzona jest tam działalność zarobkowa, to czy środki z niej 

przeznaczane są na rozwój młodzieży, mieszkańców i cele sportowe, ponieważ gdy klub 

sportowy został przekazany pod stowarzyszenie to głównym celem było „systematyczne 

szkolenie mieszkańców gminy w określonej dyscyplinie sportowej, w tym dzieci i młodzieży”, 

dodała, że na to gmina Ćmielów przekazała swój majątek dla stowarzyszenia, żeby taką 

działalność prowadziła. Nadmieniła, że nie można powiedzieć, że się nic nie wie i powiedziała, 



że być może któryś radny wie, na jakich zasadach wynajmowana jest strzelnica. Dodała, że ma 

sprawozdanie z działalności, ponieważ klub sportowy powinien co roku składać sprawozdania 

z rozliczenia dotacji od gminy. Wskazała, że ostatnie sprawozdanie jakim mogła się posiłkować 

to sprawozdanie z 2019 roku, a kolejnych sprawozdań nie mogła znaleźć. Podkreśliła, że 

Burmistrz Ćmielowa, pisze, iż nie wie co się dzieje i co było zawarte podczas poprzedniej 

kadencji i jest to nieodpowiednie w stosunku do mieszkańców. Ponownie poprosiła o 

informacje dotyczące regulaminu klubu „świt”. Wspomniała, że kiedyś prosiła również o listę 

członków klubu. Powiedziała, że co 4 lata powinno być zebranie walne (o ile nie zmieniono 

tego w regulaminie) i dodała, że prosiła o poinformowanie jej o terminie zebrania walnego, a 

takiego terminu nie otrzymała, co oznacza, że ostatnie spotkanie walne było w 2019 roku. 

Poprosiła o odpowiedź. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska nadmieniła, że prosiła aby słuchać ze zrozumieniem, 

ponieważ napisała w swoim piśmie, iż Burmistrz nie jest władny wpływać na decyzje 

podejmowane w klubie. Wskazała, że statut i zawarta umowa to fakty tak samo jak to, że 

Burmistrz nie wpływa na decyzje klubu. Dodała, że nie jest eleganckie procedowanie na sesji 

innych spraw zamiast meritum sprawy czyli skargi w sprawie uruchomienia strzelnicy. Zapytała 

czy na dzisiejszą sesję zarząd klubu „świt” dostał zaproszenia, aby mógł się ustosunkować. 

Wskazała, że nie odbyła się komisja sportu. Dodała, że na spotkaniu powinny być rozwiane 

kwestie związane z działalnością klubu „świt”, strzelnicy, statutu, umów czy porozumienia. 

Powiedziała, że prosi o merytorykę i zwołanie komisji sportu, ponieważ podstawą egzystencji 

człowieka jest rozmowa.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że Komisja Sportu była 

zwołana, ale ze względu na nieobecność radnych się nie odbyła i będzie kolejny termin. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem podziękowała Burmistrz Ćmielowa 

za odpowiedź. Dodała, że odpowiedzi na swoje pytanie nie potrzebuje od zarządu klubu „świt”, 

ponieważ zadała pytania dotyczące urzędu. Wskazała, że spytała „czy podpisując umowę z 

klubem sportowym, czy Pani Burmistrz przeanalizowała aktualny statut, który powinien być 

dostarczony do umowy” oraz „czy Pani jako włodarz wie, że prowadzona jest działalność 

zarobkowa”. Nadmieniła, że o takie pytanie nie musi pytać zarządu i poprosiła aby nie 

insynuować, że to nie dotyczy tej sprawy. Zapytała czy regulamin został zmieniony, że dotyczy 

to sportowych zajęć. Wskazała, że chodzi o to, aby samorząd wiedział jaka została zawarta 

umowa z klubem.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że ponownie powtarza, iż ona umowy nie 

podpisywała. Wskazała, że jeśli stowarzyszenie pozyskuje dodatkowe środki na działalność na 

cele statutowe to jest to poza rozliczeniem ze strony gminy, a gmina rozlicza tylko dotacje. 

Nadmieniła, że skarga odnośnie uruchomienia strzelnicy wpłynęła 6 czerwca przez co jest 

zdziwiona, że Pani Wiceprzewodnicząca czekała długi okres czasu aby zadać tyle pytań. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała, że zadała pytanie w 

dniu wczorajszym, a na poprzedniej sesji nie było Pani Burmistrz a na komisje Pani Burmistrz 

nie chodzi i dlatego pytanie zostało zadane dopiero teraz. Dodała, że w uchwale, którą 

podejmowali radni napisane jest, iż „przed przyznaniem dotacji, Burmistrz powinien mieć 



aktualny statut i aktualny regulamin” i dlatego pytania, które zadała nie są takie, na które Pani 

Burmistrz nie mogłaby odpowiedzieć. Dodała, że myśli, iż Pani Burmistrz przyznając 100 000 

dokładnie wie na co przyznaje. Wskazała, że w uchwale z 2010 roku w punkcie 14, napisane 

jest, iż nie powinna być prowadzona działalność w celu osiągnięcia zysku. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przypomniała, że zgodnie ze statutem, Radny może 

zabierać głos 2 razy ad vocem. Podkreśliła, że wszelkie dokumenty, które Burmistrz podpisuje 

w ramach zawieranych umów na dotację 100 000 są zgodnie z prawem rozliczone. Powiedziała, 

że z jej wiedzy i ze statutu wynika, że stowarzyszenie nie prowadzi działalności gospodarczej, a 

to na co przekazują dodatkowe środki trzeba zapytać zarządu. Dodała, aby 

Wiceprzewodnicząca jej słuchała, ponieważ później znowu powie, że nie wie, oraz odniosła się 

do zarzutów, że nie ma jej na komisjach i odpowiedziała, że Burmistrz nie ma obowiązku 

uczestniczenia w pracach komisji jak i sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powiedziała, że co do udzielania głosu, to 

udziela ona głosu każdemu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała, że nie mówiła o 

działalności gospodarczej tylko „nie działające w celu osiągnięcia zysku”. 

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zasygnalizował, że zaobserwował, iż na drodze Rudzkiej 

bogaci ludzie w dobrych samochodach wyrzucają koty.   

Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska odniosła się do kwestii udzielania głosu i 

powiedziała, że na poprzedniej sesji miała odebrany głos, bo wypowiedziała się 2 razy. 

Powiedziała, że na poprzednim posiedzeniu komisji byli obecni członkowie sekcji strzeleckiej 

gdzie dość obszernie wytłumaczyli działanie sekcji oraz wskazała, że obecni są członkowie 

klubu „świt” i skoro jest tyle pytań mogą oni odpowiedzieć.  

Radny Rady Miejskiej Dariusz Maruszczak zapytał z jakiej broni jest strzelane i na jaką 

odległość leci pocisk tej broni. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, że ogromnym majątkiem, który pozyskała 

gmina jest dzięki członkom klubu, który przekazał ogromny majątek na poczet gminy w 

prawdopodobnie 2013 roku. Dodał, że dzierżawę obiektu reguluje porozumienie i powiedział, 

że radni mogą zajmować się tylko dzierżawą i warunkami dzierżawy a jeśli chodzi o działalność 

gospodarczą to ona do pewnego momentu istniała, ale z chwilą gdy organizacja otrzymała 

status pożytku publicznego mogło to się zmienić. Nadmienił, że statut umożliwia utworzenie 

sekcji strzeleckiej, którą zarządza zarząd klubu. Powiedział, że jest bardzo zadowolony, iż skarga 

jest bezzasadna, ponieważ każdy wie w jakiej sytuacji jest Polska i jak wysoki jest stan 

zagrożenia oraz zaapelował aby nie utrudniać żołnierzom ćwiczeń. Dodał, że złożył projekt 

uchwały do Przewodniczącej Rady Miejskiej Krystyny Zdonek aby wprowadzić go do 

dzisiejszego porządku obrad. 

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik powiedział, że nie ma kompetencji 

aby udzielać odpowiedzi w imieniu zarządu na tak szczegółowe pytania, a zarząd nie dostał 

informacji o rozpatrywaniu skargi na dzisiejszym posiedzeniu. Wskazał, że mieszka w 

Ćmielowie 56 lat i odkąd pamięta to strzelnica była i nikt nie wnosił, że jest niezasadna. 



Powiedział, że zgodnie z przepisami, każda broń używana na strzelnicy może być używana jako 

broń sportowa. Dodał, że nastąpiło pomylenie faktów i totalna nieznajomość broni, ponieważ 

zawody strzeleckie mogą być organizowane z broni pneumatycznej i z broni ostrej, a ta broń, 

która jest obecnie używana na strzelnicy to broń kalibru 7.62 a co do zasięgu to nie jest 

strzelane na odległość tylko do celu, a sam zasięg broni to około 700 metrów. Nadmienił, że 

kaliber używany przez wojsko to kaliber 5.56 a skuteczny zasięg wynosi do 500 metrów. 

Wskazał, że obiekt funkcjonuje na podstawie ustawy o broni i amunicji, i na tej podstawie 

Burmistrz wydaje regulamin i taki regulamin na strzelnicy funkcjonuje, bo inaczej nie zostałaby 

dopuszczona do użytku. Powiedział, że wojsko nie mogłoby z klubem podpisać umowy na 

korzystanie z obiektu, a żeby wojsko podpisało umowę z obiektem, który wynajmuje do celów 

szkoleniowych musi najpierw otrzymać certyfikację wojskową i taką certyfikację strzelnica 

uzyskała. Dodał, że jeżeli Radni nie otrzymają dzisiaj satysfakcjonujących odpowiedzi, to 

zasugerował przeniesienie podjęcia decyzji na kolejne posiedzenie. Nadmienił, że w statucie 

napisane jest, iż „klub sportowy może prowadzić działalność gospodarczą, z której uzyskane 

środki przeznaczane są tylko i wyłącznie na cele statutowe”. Powiedział, że nie wie czy wersja, 

którą posiada była zmieniana.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem dopytała czy regulamin został 

zatwierdzony przez władze gminy. 

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik odpowiedział, że tak, ponieważ nie 

ma innej możliwości, bo tak wygląda ścieżka prawna. Wskazał, że taki regulamin musi być 

wywieszony na strzelnicy, w miejscu widocznym, aby każdy kto przychodzi strzelać mógł się z 

tym regulaminem zapoznać. 

Radny Rady Miejskiej Dariusz Maruszczak zapytał czy podczas zajęć i strzałów teren „za” jest 

zabezpieczony i wyłączony. 

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik odpowiedział, że zarząd nie ma 

takich możliwości aby zabezpieczać teren, który nie jest we władaniu klubu, ale jest kulochwyt 

a strzały oddawane są tylko i wyłącznie w kierunku bezpiecznym. Dodał, że jeśli ktoś strzelałby 

tam gdzie nie powinien to zostałby wygoniony ze strzelnicy, a gdyby doszło do wypadku to 

popełnia przestępstwo. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 2 w  Ćmielowie Jolanta Madioury powiedziała, że wypowiada się 

w imieniu mieszkańców osiedla a do Pani Burmistrz dotrze zażalenie mieszkańców, ponieważ 

strzelnica im przeszkadza oraz są zaniepokojeni. Zapytała czy nie byłoby bezpieczniej jeśli 

zarząd zabezpieczyłby strzelnicę i wyciszył strzały. Dodała, że ludzie boją się o własne życie i 

czują się jakby byli na wojnie w Ukrainie. Poruszyła również kwestię zwierząt, które boją się 

wystrzałów.  

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik odpowiedział, że jak najbardziej jest 

możliwe wyciszenie strzelnicy, ale są to duże koszty. Dodał, że strzelnica jest integralną częścią 

klubu. Powiedział, że jak najbardziej jest możliwe wyciszenie strzelnicy, tak jak w 

Starachowicach. Dodał, że posiadać pozwolenie na broń może posiadać jedynie osoba 

niekaralna, po uprzednich badaniach psychiatrycznych, psychologicznych, okulistycznych i 

innych lekarskich. Wskazał, że w poprzednim roku sekcja strzelecka zorganizowała turniej na 



dzień dziecka, gdzie wzięło udział 60 dzieci, a w tym roku na takim samym turnieju było już ich 

ponad 100. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem podziękowała za odpowiedź oraz 

wskazała, że nie chodzi o samą strzelnicę ale o to, aby działać z literą prawa. Powiedziała, że 

radni powinni być poinformowani na jakich zasadach i na co udzielana jest dotacja. Wskazała, 

że Pan Hieronim Wójcik powiedział, że 100 000, które Rada Miejska przekazuje na klub 

sportowy „świt” nie jest to tylko na działalność piłkarską ale również na działalność strzelnicy. 

Zapytała czy Pani Burmistrz tak trudno było odpowiedzieć. Wskazała, że jest sprzeczna 

informacja, ponieważ Pan Hieronim Wójcik, mówi, że gmina również przekazuje pieniądze na 

działalność sportową ale i na strzelnicę. Zapytała Radnych czy o tym wiedzieli. Powiedziała, że 

nie była o tym poinformowana. Dodała, że Radny Nowak powiedział do niej – „Pani jest 

przeciwko strzelnicy? Putin przyjdzie i pierwszy Pani w głowę strzeli”. Powiedziała, że sama 

chętnie by poszła na strzelnicę ale chodzi o bezpieczeństwo i wyciszenie, a mieszkańcy zaczęli 

być zaniepokojeni.  

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik powiedział, że nie zarzucał radnym, 

że są przeciwni strzelnicy, ale chciał odpowiedzieć na pytania i wytłumaczyć pewne kwestie. 

Wskazał, że jeśli chodzi o finansowanie to strzelnica jest integralną częścią klubu i radni 

przekazali 100 000 na funkcjonowanie klubu. Dodał, że zarząd chciał wesprzeć klub bez 

obciążania finansów gminy, oraz pozyskać środki finansowe dzięki strzelnicy. Powiedział, że 

popiera pomysł wyciszenia strzelnicy oraz zasugerował, że dobrym wyjściem byłoby również 

postawienie strzelnicy kontenerowej, ale wymagałoby to dużych kosztów. Zgodził się z tym, że 

wystrzały z broni i huki mogą być uciążliwe dla mieszkańców, ale nikt nie powinien zarzucić 

złośliwości, ponieważ na ostatnich obchodach rocznicowych związanych z bitwą na Woli 

Grójeckiej strzelanie zostało odwołane. Nadmienił, że rozmawiał w tej sprawie z księdzem 

Proboszczem i mówił, że będą strzelać a ksiądz proboszcz odpowiedział, że jemu to w ogóle nie 

przeszkadza. Dodał, że jest wyczulony na uwagi radnych i chciałby, żeby strzelnica była 

bezinwazyjna. Wskazał, że na wiele rzeczy dotyczące strzelnicy mają wpływ np. warunki 

atmosferyczne. Powiedział, że strzelnica jest potrzebna i jest jedyna na dwa powiaty. Wskazał, 

że w spełnianiu celów statutowych klubu to strzelnica pomaga klubowi.   

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zapytał czy nie ma dotacji rządowych 

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik odpowiedział, że spróbują się o 

takowe ubiegać. Zaprosił wszystkich na strzelnicę. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem podziękowała Panu Hieronimowi 

Wójcikowi. Wskazała, że Burmistrz Ćmielowa zawierając regulamin strzelnicy nie przekazała 

radnym, że taki regulamin został zatwierdzony.  

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik dodał, że regulamin jest 

zatwierdzony przez Burmistrz i tego wymagają przepisy, a został zatwierdzony w 2019 roku ale 

zmienił się m.in. ze względów kosmetycznych.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że rozumie, iż chciałoby się „ustrzelić 

Burmistrza” wszelkimi sposobami, m.in. przez tę skargę, ale w odpowiedzi na pytania 



Wiceprzewodniczącej, ponieważ niewiedza może wyrządzić dużo szkody, jeżeli chodzi o 

100 000, które gmina wydatkuje z budżetu gminy za zgodą radnych idzie w całości na klub 

„świt” ale na rozgrywki piłkarskie, na piłkę nożną na co są rozliczenia i dokumenty, a Pani 

Wiceprzewodnicząca o takowe nie poprosiła. Wskazała, że jeśli chodzi o kwestie wyciszenia i 

bezpieczeństwa to powinno zostać zorganizowane spotkanie z MKS Świt. Odpowiedziała na 

pytanie Przewodniczącej Osiedla Nr 2 Jolanty Madioury i powiedziała, że Burmistrz przyjmuje 

w urzędzie i nie został złożony żaden wniosek mieszkańców oraz nikt nie był i nie mówił, że 

strzelnica przeszkadza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powiedziała, że zostaną zwołane komisje 

sportu. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak zwrócił się do Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej 

Katarzynie Nikodem i powiedział, że zarzuca mu ona, iż coś wiedział lub czegoś nie wiedział 

oraz dodał, że nie przynosi ona chluby radzie. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek postawił wniosek o przegłosowanie tego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że jeszcze trwa dyskusja i nie 

chce ona nikomu zabrać głosu.  

Skarżący Michał Chamela dodał, że mały kaliber broni to około 700 metrów ale to zasięg 

skuteczny a nie donośność, a strzela się z Grotów 7.62 NATO gdzie jest zasięg skuteczny 900-

1000 metrów a donośność około 3 kilometrów.  

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, że wniosek formalny podlega 

natychmiastowemu głosowaniu i ponownie postawił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przeprosiła Pana Hieronima Wójcika i 

powiedziała, że niestety musi poddać pod głosowanie wniosek formalny. Poprosiła o 

wprowadzenie wniosku formalnego o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. 

Wywiązała się dyskusja na temat kwestii formalnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wniosek formalny w 

sprawie zakończenia dyskusji w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 

06.06.2023 r. data wpływu do urzędu 06.06.2023 r. na Burmistrza Ćmielowa w sprawie 

uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. Wniosek został odrzucony – 5 głosów „za”, 7 

głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 

 

Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik podziękował za dyskusję. Powiedział, 

że obecnie na innych strzelnicach jest kłopot, żeby się do nich dostać a w Ćmielowie działa to 

sprawnie i nie koliduje z innymi wydarzeniami na stadionie takimi jak festyny czy treningi.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zaapelował aby powstała sekcja młodzieżowa. 



Członek sekcji strzeleckiej klubu „świt” Hieronim Wójcik odpowiedział, że w tym kierunku 

zmierzają działania klubu.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała powiedział, że Radni wesprą zarząd klubu „świt” w 

działaniach aby zmodernizować strzelnicę aby była bezpieczna oraz wygłuszona.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi z z dn. 06.06.2023r. (data wpływu do tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w 

sprawie uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. Uchwała została podjęta – 12 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 19.06.2023r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 19.06.2023r.) w sprawie braku nadzoru nad podległymi jej pracownikami. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odczytała treść skargi oraz 

odpowiedź Burmistrz Ćmielowa.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że przekazała skargę Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia analizy, wypracowania stanowiska.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

dotyczące skargi.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 19.06.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 19.06.2023r.) w 

sprawie braku nadzoru nad podległymi jej pracownikami. Uchwała została podjęta – 13 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 

 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek za zgodą swoją jak i pozostałych wnioskodawców tj. 

Radnego Jacka Bryły, Radnego Zbigniewa Kolasy poprosił o umieszczenie ich projektu uchwały 

na następną sesję ze względu na napięty dzisiejszy grafik. Poprosił aby projekt uchwały poddać 

pod analizę prawną.   



 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 26.06.2023r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 26.06.2023 r.) w sprawie demontażu tablicy przy przebudowie skrzyżowania ulicy 

Kolejowej i Łąkowej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odczytała treść skargi oraz 

odpowiedź Burmistrz Ćmielowa.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że przekazała skargę Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia analizy, wypracowania stanowiska.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

dotyczące skargi.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 26.06.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 26.06.2023 r.) w 

sprawie demontażu tablicy przy przebudowie skrzyżowania ulicy Kolejowej i Łąkowej. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik 

 

 

 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 10.07.2023r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 10.07.2023 r.) w sprawie złamania regulaminu boiska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odczytała treść skargi oraz 

odpowiedź Burmistrz Ćmielowa.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że przekazała skargę Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia analizy, wypracowania stanowiska.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

dotyczące skargi.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak zapytał Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji czy według jego wiedzy została uszkodzona nawierzchnia boiska.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny odpowiedział, że nie została uszkodzona nawierzchnia 

i zapytał go czy czytał regulamin boiska. Wskazał, że na dzisiejszej sesji Burmistrz powoływała 



się na wiele paragrafów i chce aby wszystko było zgodnie z prawem, a w tej sytuacji łamany 

jest regulamin boiska. 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła powiedział, że był na wspominane imprezie i szkód nie ma. 

Wskazał, że regulaminy nigdy nie przewidują wszystkich sytuacji. Dodał, że właścicielem boiska 

jest gmina oraz, że nie widział, aby Pani Burmistrz w trakcie swojej kadencji coś zniszczyła. 

Wskazał, że regulamin jest po to, żeby nie wjechał ktoś motorem i nie jeździły gokarty na silniki.  

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz wskazała, że Pani Burmistrz w swojej odpowiedzi 

napisała, iż orlik na osiedlu Kochanowskiego jest miejscem zapomnianym. Dodała, że miejsce 

to nie jest miejscem zapomnianym, bo korzystają z niego wszyscy, a zadaniem Burmistrz jest 

dbać o rozwój takich miejsc. Powiedziała, że wszyscy powinni się cieszyć, że powstało takie 

miejsce. Wskazała, że jest jej przykro z tego powodu, iż Burmistrz opluwa swoich Radnych przy 

wielu mieszkańcach.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że mieszkańcy nawet w internecie nazywają 

wspomniane miejsce zapomnianym. Wskazała, że mówiąc oficjalnie, iż „Pani Radna przez 4 lata 

nie wnioskowała o tego typu przedsięwzięcia” powiedziała z pełną odpowiedzialnością 

prawdę. Dodała, że Pani Radna wie, iż przed 15 czerwca powiedziała do niej, że „no bo ja tam 

nic nie organizuję, bo nie miałam z kim”. Powiedziała, że uważa się za inspiratora i można do 

niej przyjść i powiedzieć „mam pomysł, zrealizujmy go wspólnie” a tego nie było. Wskazała, że 

oceniana jest praca Burmistrza ale i Radnego. Nadmieniła, że boisko nie ucierpiało i jest na to 

dokumentacja w postaci zdjęć, oraz zapytała czy Radni głosując za zasadnością skargi mają 

świadomość, że tym samym uważają, iż taka impreza była dla dzieci niepotrzebna. Dodała, że 

najważniejsza jest radość dzieci i niezależnie czy na boisko wprowadzane są koty, psy czy 

gokarty na pedały miejsce jest dla każdego, pod warunkiem, że mienie gminne nie jest 

zniszczone. Powiedziała, że jeżeli głosowanie przebiegnie w sposób niekorzystny dla Burmistrza 

to będzie to odbierać w sposób polityczny. 

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz odpowiedziała, że nie chodzi jej o gokarty, ponieważ 

to jest dla dzieci, tylko o kwestię „zapomniane miejsce”. Wskazała, że nie otrzymała żadnej 

informacji o wspominanym wydarzeniu.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że szkoda jej słów oraz, że jeżeli coś się 

organizuje to po prostu jest niedobre, bo najlepiej żeby się nic nie działo.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, że Pani Radnej Halinie Wójtowicz może być 

przykro, ale to nie ma nic wspólnego ze skargą.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska zapytała Radnej Haliny Wójtowicz czy to prawda, że mówiła 

do mieszkańców, iż „nie daruje” Pani Burmistrz tego co powiedziała. 

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz odpowiedziała, że nie mówiła takich rzeczy a wręcz 

przeciwnie ktoś jej powiedział, iż Pani Burmistrz mówiła, że Radna Halina Wójtowicz nie chciała 

jej podać ręki. Wskazała aby nie kierować się tym co mówią ludzie na ulicy.  



Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powiedziała, że szkoda, iż nie ma Pana Pawła 

Cieleckiego, ponieważ Radna Halina Wójtowicz wiele razy prosiła o zmianę zapalania i gaszenia 

światła, o koszenie trawy, naprawianie płotów, ławek. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że cieszy się, iż jej słowa uzyskały zamierzony 

efekt, ponieważ po 7 lipca Pani Radna Wójtowicz złożyła 10 interpelacji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że mówiła ona wielokrotnie 

do Radnej Wójtowicz aby napisała interpelacje, ponieważ ustnie nic nie załatwi.  

  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 10.07.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 10.07.2023 r.) w 

sprawie złamania regulaminu boiska. Uchwała nie została podjęta – 6 głosów „za”, 6 głosów 

„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Radca Prawny Karolina Chaja powiedziała, że skarga nie została przegłosowana.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powiedziała, że po zasięgnięciu opinii Radcy 

Prawnego uchwała nie została podjęta ze względu na większość głosowania. Zapytała Radcy 

Prawnej co dalej zrobić ze skargą. 

Radca Prawny Karolina Chaja odpowiedziała, że tego projektu uchwały po prostu nie ma, a 

żeby było rozstrzygnięcie tej sprawy można wrócić do komisji i procedować za bezzasadną, aby 

można było poinformować o wyniku skarżącego. Dodała, że zgodnie z przepisami rada 

rozstrzyga skargę uchwałą.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek nadmieniła, że na wczorajszym posiedzeniu 

Komisji była prośba o przygotowanie uchwał zgodnie z głosowaniem na komisjach, a takie 

Uchwały nie zostały dostarczone do Biura Rady.  

Radca Prawny Karolina Chaja wskazała, że była procedowana uchwała o uznanie skargi za 

zasadną. Dodała, że jest możliwe, aby wprowadzić ponowne głosowanie za uznanie skargi za 

bezzasadną do porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek złożyła wniosek o przegłosowanie o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 



10.07.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 10.07.2023 r.) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie 

złamania regulaminu boiska jako skargę bezzasadną. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak spytał na jakiej podstawie Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Krystyna Zdonek zgłasza ten wniosek.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że na podstawie konsultacji 

z Panią Mecenas i Panem Sekretarzem, w dokumentach na dzisiejszą sesję przygotowany jest 

projekt uchwały o uznanie skargi za zasadną/bezzasadną 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, że Przewodnicząca zakwestionowała ten zapis 

i obarczała pracownika, że tak jest napisane a jedna z opcji miała być wykreślona. Dodał, że 

Przewodnicząca przekracza swoje kompetencje. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że rozmawiała z Panią 

Mecenas oraz poprosiła ją o zabranie głosu. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, że jeśli Radca Prawny nie wie to powinna się 

skonsultować na następną sesję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poprosiła o nie uwłaczanie godności Pani 

Mecenas. 

Radca Prawny Karolina Chaja wskazała, że w tym przypadku Radni decydują bezwzględną 

większością głosów czy chcą dodać do porządku obrad punktu a sama Przewodnicząca nie 

może tego wprowadzić do porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powtórzyła, że wniosek składa po rozmowie 

z Panią Mecenas, która obsługuje radę.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, aby Przewodnicząca powiedziała, że to ona 

składa wniosek.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że już to mówiła.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, aby Przewodnicząca krzyczała w domu na męża 

a nie na obradach rady. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, że na podstawie statutu i wypowiedzi Pani 

Mecenas, ma prawo zgłoszenia wniosku o odesłanie tego punktu do ponownego rozpatrzenia 

komisji.  

 

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny zapytał co zmieni wniosek Radnego Piotra Małka. 



Radny Rady Miejskiej Piotr Małek odpowiedział, że nie jest pełen skład rady, a jeden Radny, 

którego dzisiaj nie ma może zdecydować przy następnym głosowaniu. Nadmienił, że powołuje 

się na przepisy statutu. Wskazał, że jeżeli będzie to samo głosowanie dzisiaj to nic się nie 

zmieni, jeżeli radni nie zmienili zdania. 

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny odpowiedział, że jest tego samego zdania, że ponowne 

głosowanie nic nie da.  

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek wskazał, że Pani Mecenas powiedziała, iż musi być odesłana 

jakaś odpowiedź do wnioskodawcy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wniosek formalny o 

odesłanie projektu uchwały „podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 10.07.2023 

r. (data wpływu do tut. Urzędu 10.07.2023 r.) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie złamania 

regulaminu boiska.” . Wniosek został przyjęty – 8 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że wniosek zostanie 

odesłany do ponownych prac komisji.  

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023r. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały oraz wskazał zmiany 

jakie zaszły w uchwale budżetowej i budżecie na 2023 rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odniosła się do załącznika numer 4 

uchwały, wskazała, że kwota wydatków inwestycyjnych na rok budżetowy 2023 była 1 960 840 

a teraz jest 1 885 728, przez co zmniejszyła się też kwota kredytowa i zapytała czy to jest 

zmieniane w tej chwili czy było to już wcześniej zmienione. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że obecnie żadnej zmiany nie ma a 

jeżeli chodzi o kwoty kredytowe to było to związane z jedną z wcześniejszych zmian a 

mianowicie  w załączniku numer 3 gdzie zostały przesunięte środki z programu, na którym też 

jest oparta jedna z dotacji dla SZWiGK e-woda, a druga sprawa związana była z środkami 

dotyczącymi fotowoltaiki, które zostały przesunięte do załącznika numer 7. Wskazał, że te 

zadania, które nie są wpisane do budżetu, w gospodarce komunalnej, opierają się na 

kredytach. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała, że chodzi jej o kwotę 

ogólną na rok budżetowy planowane wydatki, punkt 5 i wskazała, że chodzi jej o to, iż Radni 



przyjmując budżet mieli podaną kwotę 1 960 840 a w tym momencie jest 1 885 728. Dopytała 

czy zostało to ściągnięte z inwestycji. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że możliwe, iż było jakieś przesunięcie 

ale na pewno nie w tym momencie. Dodał, że jeżeli chodzi o załącznik inwestycji rocznych to 

tam na pewno były ściągane środki np. na Borię na zakup autobusu. Powiedział, że w skali 

całości ciężko mu odpowiedzieć, ponieważ nie ma tak dobrej pamięci jak Pani Przewodnicząca. 

Dodał, że jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne roczne, to są one na prawie każdej sesji 

zmienione.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa powiedział, że cieszy się z dotacji do biblioteki 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że na najbliższej sesji będzie 

konieczność, aby uregulować należności wobec gminy Ostrowiec w wysokości 15 421, 26 zł ale 

i sprawa dotyczy tego co wspomniał Pan Radny Zbigniew Kolasa, ponieważ regały w bibliotece 

w Domu Kultury są w tragicznym stanie .  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023 r. Uchwała został przyjęty 

jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy na lata 2023 – 2036. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił zmiany jakie zaszły w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek . Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. Uchwała został przyjęty jednogłośnie 

– 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 



 

Ad. 15. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przedstawiła sprawozdanie z działalności między sesjami. 

05 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej 

do organizowania i przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Ćmielowie 

 

05 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Samorządowego Przedszkola w Ćmielowie  

 

05 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie ogłoszenia konkursów na kandydata 

na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Krzysztofa Szydłowieckiego 

w Ćmielowie 

 

05 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie przyjęcia diagnozy potrzeb w zakresie edukacji 

przedszkolnej w Gminie Ćmielów 

 

05 lipca - Zarządzenie Burmistrza. w sprawie przymusowego doprowadzenia przez Policję 

do kwalifikacji wojskowej osób zameldowanych na terenie Miasta i Gminy Ćmielów 

 

07 lipca – udział w pikniku z okazji otwarcia wakacji na os. Kochanowskiego 

 

09 lipca – udział w uroczystościach rocznicowych poświęconych zagładzie oddziału 

wydzielonego AK pod dowództwem wachmistrza Tomasza Wójcika ps. "Tarzan" w Woli Grójeckiej 

i Ćmielowie 
 

10 lipca – spotkanie z panią Olgą Zuchorą z Fundacji Habitat for Humunity Poland i panem 

Kamilem Nowakiem z Instytutu Rozwoju Miast i Rewgionów w sprawie utworzenia 

Społecznych Agencji Najmu. 

 

11 lipca - Zarządzenie Burmistrza Ćmielowa w sprawie skrócenia czasu pracy w Urzędzie 

Miasta i Gminy w Ćmielowie  

 

11 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać odbioru 

końcowego robót na zadaniu pn.: ,,Budowa zjazdów z drogi powiatowej nr 0691T 

w miejscowości Piaski Brzóstowskie wraz z budową zatoki parkingowej i wiaty 

przystankowej’’ realizowanym na podstawie umowy nr I.272.4.2023 z dnia 24.04.2023 r. 

 

11 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zatwierdzenia planu audytu wewnętrznego 

na 2023 r. 

 

11 lipiec - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r.  

 

11 lipca – wizyta gospodarcza Wojewody Świętokrzyskiego Zbigniewa Koniusza w Urzędzie 

Miasta i Gminy w Ćmielowie 
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11 lipca – podpisanie umowy z Marszałkiem Województwa Świętokrzyskiego na realizację 

zadania pn: „ Zagospodarowanie terenu pod miejsce rekreacji i integracji służącej do użytku 

publicznego w miejscowości Ruda Kościelna” na Zamku w Sandomierzu. 
 

11 lipca – wizyta gospodarcza na ul. Kolejowej ( rozbudowa drogi gminnej ) 

12 lipca – spotkanie z inicjatorami Rodzinnego Rajdu, który odbędzie się we wrześniu 

 

12 lipca – odbiór techniczny zjazdów oraz wiaty przystankowej w Piaskach Brzóstowskich 

 

12 lipca – udział w Powiatowych Obchodach Święta Policji w Ostrowca Św. 

 

13 lipca - Zarządzenie Burmistrza  w sprawie ustalenia wysokości minimalnych stawek 

czynszu za dzierżawę gruntów stanowiących własność Gminy Ćmielów 

 

13 lipca – spotkanie z mieszkańcami Grójca w związku z podtopieniami, które miały miejsce 

po obfitych opadach  

 

14 lipca – udział w konferencji prasowej poseł Agaty Wojtyszek, gdzie została odebrana 

promesa na odnowę zabytkowego kościoła w Rudzie Kościelnej za kwotę 500 tys. zł, budowę tarasu 

widokowego wraz ze schodami o wartości 380 tys. zł w Podgrodziu oraz remont centralnego miejsca 

w Ćmielowie pod względem pamięci i historii czyli Pomnik Bojowników o Wolność, o wartości 98 tys. 

zł. 
 

17 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie skrócenia czasu pracy w Urzędzie Miasta i Gminy 

w Ćmielowie.  

 

17 lipca - Zarządzenie Burmistrza Ćmielowa Nr 71/2023 z dnia 17 lipca 2023 r. w sprawie 

powołania Komisji Gminnej do spraw szacowania szkód w gospodarstwach rolnych i działach 

specjalnych produkcji rolnej na terenie Gminy Ćmielów 

 

18 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmiany Zarządzenia nr 71/2023 Burmistrza 

Ćmielowa z dnia 17.07.2023 r. dotyczącego powołania Komisji Gminnej do spraw szacowania 

szkód w gospodarstwach rolnych i działach specjalnych produkcji rolnej na terenie Gminy 

Ćmielów 

 

18 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zatwierdzenia „Regulaminu korzystania z usług 

publicznych świadczonych przez Zakład Unieszkodliwiania Odpadów „Janik” Sp. z o.o. ” 

z siedzibą w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. Sienkiewicza 91, w zakresie gospodarki odpadami 

i opieki nad bezdomnymi zwierzętami domowymi. 

 

18 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 

wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Samorządowego Przedszkola w Ćmielowie  

 

18 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 

wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Krzysztofa 

Szydłowieckiego w Ćmielowie 

 

18 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 
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18 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie Zarządzenia nr 71/2023 Burmistrza Ćmielowa 

z dnia 17.07.2023 r. dotyczącego powołania Komisji Gminnej do spraw szacowania szkód 

w gospodarstwach rolnych i działach specjalnych produkcji rolnej na terenie Gminy Ćmielów 

 

20 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać odbioru 

końcowego robót na zadaniach pn.: ,,Przebudowa drogi gminnej nr. 318021T Marianów- 

Kaliszany w miejscowości Buszkowice na terenie gminy Ćmielów” Przebudowa drogi gminnej 

nr 318014T kol. Brzóstowa - Frankopole w sołectwie Drzenkowice i Krzczonowice od km 

0+720 do km 1+655’’,,Rozbudowa drogi gminnej nr 318057T w Ćmielowie ul. Kolejowa 

odcinek II na kilometrze 1+133 do połączenia z drogą ma terenie kolejowym realizowaną przez 

inny podmiot-odcinek długości 87,38’’ 

 

20 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać odbioru 

końcowego robót na zadaniach pn.:,,Remont drogi gminnej nr 318035T w miejscowości Grójec 

od km 0+000 do km 0+668,70’’,,,Przebudowa drogi wewnętrznej na działce nr ewid. 526 

w miejscowości Krzczonowice od km 0+615,00 do km 0+935,25’’,,,Przebudowa drogi 

wewnętrznej w miejscowości Wola Grójecka na działce nr ew. 97’’,,,Przebudowa drogi 

wewnętrznej zlokalizowanej na działce ewid. nr 355 w miejscowości Grójec od km 0+000 

do km 0+195 Gmina Ćmielów’’, ,,Przebudowa drogi wewnętrznej na działce ew. 219/2 

w miejscowości Piaski Brzóstowskie od km 0+000 do km 0+393’’ 

 

20 lipca - Zarządzenie Burmistrza Ćmielowa Nr 80/2023 z dnia 20 lipca 2023 r. w sprawie 

powołania Komisji mającej dokonać odbioru końcowego robót na zadaniach pn.:,, Remont 

drogi wewnętrznej zlokalizowanej na działce nr. ewid. 1851 ul. Polna w miejscowości Ćmielów 

na terenie gminy Ćmielów”,, Przebudowa drogi gminnej nr. 318041T Kolonia Krzczonowice-

Glinka w miejscowościach Jastków, Glinka” 

 

20 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie wprowadzenia Regulaminu Wynagradzania 

Pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Ćmielowie. 

 

20 lipca – spotkanie z sołtysami, radnymi, przewodniczącymi rad osiedli oraz 

przedstawicielami Fundacji Habitat for Humanity Poland oraz Instytutu Rozwoju Miast i Regionów 

w sprawie ewentualnego utworzenia Społecznych Agencji Najmu 

 

21 lipca – udział w spotkaniu zorganizowanym przez Dom Kultury pn. „Czytanie na trawie” 

przy szkole podstawowej w Brzóstowej 

 

22 lipca – udział w pikniku w Sołectwie Smyków-Podgrodzie zorganizowanym przez Radnego 

Jacka Bryłę oraz sołtysów: Grażynę Foremniak, Annę Warelis oraz Andrzeja Mikołajka 

 

28 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta i Gminy 

Ćmielów treningu systemu alarmowania ludności cywilnej  

 

28 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmiany w składzie osobowym Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ćmielowie powołanej Zarządzeniem Burmistrza 

Ćmielowa Nr 1/2020 z dnia 08 stycznia 2020 

 

28 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Samorządowego Przedszkola w Ćmielowie 
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28 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Krzysztofa Szydłowieckiego w Ćmielowie 

 

29 lipca – udział w „Potańcówce jak dawniej” zorganizowanej na os. Kochanowskiego 

 

31 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023r 

 

31 lipca - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej 

do organizowania i przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Ćmielowie 

 

01 sierpnia - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji Gminnej do spraw 

szacowania szkód w gospodarstwach rolnych i działach specjalnych produkcji rolnej na terenie 

Gminy Ćmielów 

 

02 sierpnia - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać odbioru 

końcowego robót na zadaniu pn.: Rewitalizacja Ćmielowa, Część 1: ,,Budowa boiska 

wielofunkcyjnego i skoczni do skoku w dal przy Szkole Podstawowej nr 1 w Ćmielowie” 

realizowanym na podstawie umowy nr I.272.4.2022 z dnia 11.07.2022 r.  

 

05 sierpnia – spotkanie z mieszkańcami ulicy Raciborskiego w sprawie osunięcia ziemi 

na posesję po ulewnych deszczach 

 

05 sierpnia – spotkanie z pracownikami zakładów porcelany z okazji Dnia Ceramika 

 

07 sierpnia – Zarządzenie Burmistrza w sprawie określenia zasad oraz sposobu naliczania 

i wypłaty ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom OSP za udział w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała, że nie była na 

spotkaniu dotyczącym zalewania ulicy Raciborskiego, ponieważ nie była o takim spotkaniu 

poinformowana. Dodała, że Pani Burmistrz, powiedziała, iż właściciel pola nie wyraził zgody na 

to, żeby gmina wykonała tam zabezpieczenie, a właściciel po zbiorze zobowiązał się sam to 

zrobić. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska potwierdziła i dodała, że właściciel nieruchomości nie 

wyraził zgody aby gmina wkraczała na jego teren i powiedział, że sam po zbiorach dokona 

niezbędnych prac zapobiegających zalewania ulicy Raciborskiego.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała aby w takim razie 

Burmistrz sprostowała swoją wypowiedź, gdzie mówi, iż „właściciel pola wyraził zgodę aby po 

zebraniu plonów gmina przy użyciu ciężkiego sprzętu ustabilizowała ten teren i uszczelniła 

przeciekające miejsca”. Dodała, że jest zbieżność informacji i nie wie co ma powiedzieć 

mieszkańcom.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska wskazała, że powiedziała, iż właściciel nie wyraził zgody i 

sam dokona wyboru. 
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Ad. 16. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że do Burmistrza Ćmielowa 

za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie od 29.06.2023 r. do 09.08.2023 

r. wpłynęło 15 interpelacji, 4 zapytania Radnych Rady Miejskiej w Ćmielowie. Interpelacje 

złożyli Radny Jerzy Sykała złożył 4 zapytania, na które została udzielona odpowiedź, Radna 

Ewelina Cieślikowska złożyła 3 interpelacje, na które została udzielona odpowiedź, Radna 

Halina Wójtowicz złożyła 8 interpelacji, na które została udzielona odpowiedź, Radna Ewelina 

Otolińska złożyła 4 interpelacje, na które termin odpowiedzi upływa 22.08.2023 r. Treść 

interpelacji i zapytań oraz treści odpowiedzi zostały umieszczone na stronie urzędu. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek wskazał, że umknęło jego zapytanie, na które nawet jest 

odpowiedź. 

 

Ad. 17. Wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że nie widzi wolnych 

wniosków. 

 

Ad. 18. Sprawy różne. 

 

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz wskazała, że Pani Burmistrz powiedziała o tablicy na 

skrzyżowaniu ulicy Kolejowej i Łąkowej, iż „ponadto jako Włodarzowi było mi wstyd przed 

mieszkańcami, że taka tablica w takim stanie widnieje od tylu lat” i podkreśliła, że nie jest Pani 

Burmistrz wstyd przed mieszkańcami, że ulica Konopnickiej i Asnyka są niewykonane od wielu 

lat i są w bardzo złym stanie wizualnym, ale o tym się nie mówi, ponieważ robi się tylko dla 

tych, którzy są uprzywilejowani dla Pani Burmistrz. 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła powiedział, że Radni prosili Przewodniczącą aby 

informowała ich o wszelkich pismach jakie spływają do rady. Dodał, że słyszy, iż Wojewoda 

przysłał pismo dotyczące wotum zaufania, o którym Radni nie wiedzą, bo nie zostało im 

przedstawione. Dopytał o stan prawny i szczegóły dotyczące tego pisma. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że informacje zostaną 

przedstawione na komisjach, a pismo zostało wysłane do wojewody po konsultacji z Panią 

Mecenas, a Radni dostaną wszystkie dokumenty. Dodała, że uchwała nie została wysłana do 

wojewody, bo nie została podjęta.  

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła nadmienił, że pyta dlaczego pismo nie zostało 

przedstawione radzie niezwłocznie.  



Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że pismo dopiero przyszło i 

nie ma jeszcze odpowiedzi. Dodała, że na następnej sesji Radni dostaną pismo w komplecie.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak zapytał Przewodniczącej Rady Miejskiej Krystyny Zdonek 

czy ma wiedzę, gdzie podziała się flaga ukraińska z sali obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że nie ma takiej wiedzy i nie 

przygotowuje ona pomieszczenia do obsługi rady. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak zapytał Przewodniczącej Rady Miejskiej Krystyny Zdonek 

czy zapytała kogoś gdzie ta flaga się podziała. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że rozmawiała z Panią 

Kierownik OPSu i również ona nie wie co się stało z flagą.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny zapytał Radnego Józefa Nowaka czy powiesi flagę na 

maszcie.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak odpowiedział, że jeśli flaga przyjdzie od producenta to 

zostanie ona powieszona. Wskazał, że kupuje on flagę samodzielnie, a każdy chce rozliczać a 

nikt nie da nawet złotówki.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem poinformowała, że wpłynęło pismo 

Stowarzyszenia Miłośników Historii Ćmielowa kierowane do Pani Burmistrz o to, aby 

udostępnić pomieszczenie na wystawę Profesora Zygmunta Krzaka, który był światowej sławy 

archeologiem. W związku z nieobecnością Pani Burmistrz poprosiła Sekretarza o udzielenie 

informacji czy doszła taka wiadomość i gdzie ewentualnie taka wystawa będzie. 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy ale się dowie 

i odpowie. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, że dwie sesje temu została powołana kolejna 

komisja doraźne. Zapytał czy ta komisja została powołana tylko na jedno spotkanie i czy ona 

musi być rozwiązana, czy ona trwa. Wskazał, że jeżeli ta komisja trwa to przewodniczący 

powinien pobierać inną dietę.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że wspominana komisja 

doraźna została powołana do rozpatrzenia wniosków i sporządzono protokół. Dodała, że 

myślała, iż będzie dzisiaj przygotowana uchwała dotycząca parku kulturowego a komisja 

zostanie rozwiązana. Wskazała, że takowej uchwały nie było więc komisja jest niezakończona. 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała odpowiedział, że na końcu protokołu z posiedzenia 

wspomnianej komisji doraźnej napisane jest, iż Komisja wykonała swoje zadanie i na tym 

kończy swoją działalność.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że zostawiła ona tę komisję 

do czasu podjęcia uchwały, ponieważ jeśli byłyby jakieś pytania to komisja by odpowiedziała. 

   



Radny Rady Miejskiej Piotr Paszyński podziękował Burmistrz Ćmielowa i Radnym, którzy 

podnieśli rękę za tym, żeby przeznaczyć około 230 000 zł na zajezdnię w miejscowości Piaski 

Brzóstowskie.  

 

Ad. 19. Zamknięcie obrad Sesji. 
Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 
zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 16:10 
Protokołował: Paweł Bajerczak 
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